
TUDI LETOS

Kolesarski maraton Črnuče 86
Rekreativci se bodo 20. aprila pognali na 90
km dolgo pot / Nič več v Kamniško Bistrico

Kdor vsaj malo pozna vsakdanji
utrip Črnuč ve, da je dan, ko se v
tem koncu Bežigrada naenkrat
zbere 1000 Ijudi, samo enkrat na
leto, ponavadi tretjo aprilsko nede-
Ijo, na dan, ko člani kolesarskega
sekcije TVD Partizan pripravijo ko-
lesarski maraton Črnuče 86. Ta dan
bi mirno lahko imenovali Sportni
praznik Črnuč.

• Trikrat doslej so na Črnutah pri-
pravili kolesarski maraton, kl je bil
vedno nekakšen uvod v serijo po-
dobnih prireditev, ki se v tem času
pričenjajo povsod po Sloveniji.in
jih ne zmanjka tja do jeseni. Zami-
sel, da bi kolesarili tudi na Črnu-
čah, je vzklila morebiti prav zaradi
tega. ker je bilo takih prireditev v
Sloveniji pred leti čedalje več in so
si na ČrnuSah rekli: »Zakaj pa je ne
bi poskusili pripraviti tudi mi?- In
so res poskusiii in tudi uspeli. Še
več, iz leta v leto se je na tej uvodni
kolesarski rekreativni prireditvi zbi-
ralo vet Ijubiteljev kolesarjenja, kar
je prav gotovo organizatorjem naj-
večje priznanje.

Trikrat je doslej črnuSki maraton
že bil. Proga je kolesarje vodifa s
Črnuč v Kamniško Bistrico in nazaj.
Čeprav proga ni bila preveč zahtev-
na, pa je prav vzpon v Kamniško
Bistrico vendarte terjal od kotesar-
jev kar dobro pripravljenost na za-
Cetku sezone. Vendar so zvečine
vsi, brez večjih težav, zmogli ta na-
pornejši odsek proge. L&tos, na 6e-

trtem maratonu, pa bo proga neko-
liko drugaCna. Vzpona v Karriniško
Bistrico ne bo več, predvsem zato
ne, ker je bilo kolesarjenje na tem
delu, kjer so se udeleženci marato-
na srečevali (nekateri v težkem so-
pihanju navzgor in drugi v dostikrat
divjem spustu navzdol), zelo, zelo
nevarno. Na srečo, na treh marato-
nih doslej nesreče zaradi tega še ni
bilo. Toda v skrbi za varnost kole-
sarjev se organizatorji ne morejo
ves čas zanašati le na srečo. Pred-
vsem zato so st> odločili za novo
traso. Kolesarji se bodo s Črnuč
odpeljali v šmartno, potem v Vodi-
ce, v Smlednik. Trboje, Voklo, Šen-
čur, Velesovo, pa v Cerklje, Komen-
do, Moste, Kamnik, od tam naredili
Se skok do Zgornjih Stranj, se vrnili
v Kamnik, odpeljali v Duplico, nato
proti Oomžatam in skozi Šentjakob
nazaj na Črnuče. Člani organizacij-
skega odbora, ki so že večkrat pre-
vozili progo, so namerili, da^e dol-
ga natanfino 90 kilometrov. V doiži-
ni glede na prejSnje maratone torej
ni 8premembe, sprememba je le v
tem, kot smo že zapisali, da vzpona
v KamniSko Bistrico ne bo.

Upamo lahko le, da bodo kole-
sarji, ki se bodo udeležili črnuške-
ga maratona, tudi s to novo progo
zadovoljni, in da jim bo dobra pre-
izkušnja pred drugirrri prireditvami.

Sicer pa se na Črnučah na ta
maraton resno in odgovorno pri-
pravl/ajo že dalj tasa. Šs pred no-
vim letom so prvič sedli skupaj in'
začeli s pripravami, saj se tudi letos
želijo dobro odrezati in nočejo iz-
gubiti slovesa dobrih organizator-
jev, ki so si ga s trdim delom pribo-
rili v prejšnjih letih.

Delo teče, večjiti zapletov pri pri-
pravah ni, ko bi ne bilo tega pres-
netega denarja. Tu se zatakne Se
večjim mojstrom, ki se s takitni pri-
reditvami ukvarjajo profesionalno,

ne pa tako kot Črnučani, kl jim je
organizacija maratona le v veliko
veselje, kjer v njihove žepe ne pade
zaradi dobro pripravljene prireditve
prav nič in je maraton poleg redne-
ga dela, Sole, službe, le ie obvez-
nost več. Na srečo je, kot smo že
zapisali, tudi veselje. O denarju je
bila torej beseda in Q tem, da ga je
vedno premalo. Člam organizacij-
skega odbora črnuške prireditva se
poskuSajo znajti kakor vedo in zna-
jo, tekajo od vrat do vrat... Dosti-
krat se sicer vse uredi v zadnjem
hipu, vendar se na to ne želijo za-
nasati. Tako se divja dirka nadalju-
je, dirka za denarjem, ki pobere
kup časa, vtasih pa tudi volje. In pri

tem je najbolj žalostno, da so jim
podporo odrekle prav v najvefiji
merl črnuSke delovne organlzacije.
Vsi se zavedajo. da v tem Casu nik-
jer ne cvetefo rožice, da denarja
nikdar \n nikjer ni preveč. pa je vse
skupaj vendarle malo čudno, pose-
bej ie, te vemo, da je črnuSka pri-
reditev res na visoki ravni med po-
dobnimi slovenskimi, da sl je med
Ijudmi prisluzila velik uglad in da j«
se kako pomembna za vse Črnuča.

Je, kar je, bi lahko dejali, ne pa
tudi: Bo, kar bo. Verjamemo. da se
bo do 20 . aprila. ko se bo črnuSka
priAditev ob desetih začela, se vaa
vredu.
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